



We will be conducting system maintenance from 21 Feb, 10pm to 22 Feb, 9am. Patrons will not be able to use NLB's digital services during this period.

## Sheik tidak bertanding sebab 'bertandang'

Berita Harian, 13 November 1992, Page 11

Article also available on Microfilm Reel NL18937

Printer-Friendly Page

# Sheik tidak bertanding sebab 'bertandang'

Juara 1990 tidak ikuti rombongan ke Jakarta

**SILAT** Oleh **MOHD SANI ALI**

**PEMENANG** pingat emas Kejohanan Dunia 1990, Sheik Alauddin Ya'a-cob terpaksa melupakan hasrat untuk membuktikan keupayaannya di Kejohanan Terbuka Dunia yang akan berlangsung di Jakarta, mulai 13 hingga 18 Disember ini.

Kerana pada tanggal 13 Disember, ia lebih merupakan hari yang bererti dalam sejarah pesilat Sendeng Setapak Maut itu — Sheik Alauddin akan naik pelamin.

Dengan ketiadaan Sheik, juga pemenang pingat emas Kejohanan Pencak Silat Asia Tenggara di Manila tahun lalu, Singapura sekurang-kurangnya akan terlepas peluang untuk merebut sebutir pingat emas dari Kelas I dalam kejohanan ini.

Rombongan pasukan Singapura yang disertai oleh 13 peserta lelaki dan lima pesilat wanita akan diketuai oleh Rashid Lasim dengan Miskalin Tokiman bertindak sebagai penolong pengurus.

Jurulatih nasional, Mohd Hosni Ahmad, dan penolongnya, Hussin Kaslan, akan turut mengiringi pasukan Singapura itu ke kejohanan yang disifatkan sebagai salah satu dari pendedahan menjelang Sukan SEA 1993 di sini.

Berikut ialah senarai pesilat yang terpilih:

**Peserta silat olahraga**

**lelaki:**

Kelas A (40-45kg) — Abdul Razak Osman.

Kelas B (45-50kg) — Nor Hidayat Amin.

Kelas C (50-55kg) — M. Hidayat Hosni.

Kelas D (55-60kg) —

Zakaria Yusoff.

Kelas E (60-65kg) — Abd Kadir.

Kelas F (65-70kg) — Mohd Jubri Karim.

Kelas G (70-75kg) — Mohd Hairul Wahab.

Kelas H (75-80kg) — J. Juwahir.

**Peserta wanita:**

Kelas A — Kartina Ahmad.

Kelas B — Raefah Rashid.

Kelas C — Rita Samad.

Kelas D — Siti Fairuza Zainuddin.

Kelas E — Hanim Atan.

**Peserta silat kesenian:** Nazri Hochri, Zaharuddin Ramli, Moxsin Mokti dan Jumali Badrin.

**Peserta silat masal:** Abdul Hamid Rahim, Nazri Hichri, Sazali Salleh dan Juraimi Kamsanee.



We will be conducting system maintenance from 21 Feb, 10pm to 22 Feb, 9am. Patrons will not be able to use NLB's digital services during this period.

## Tiga pesilat 'baru' dalam skuad ke Jakarta

Berita Minggu, 29 November 1992, Page 18

Article also available on Microfilm Reel NL18937

Printer-Friendly Page

# Tiga pesilat 'baru' dalam skuad ke Jakarta

**KEJOHANAN SILAT DUNIA** Oleh

**Zainal Jamari**

TIGA pesilat yang belum pernah mewakili Singapura dalam kejohanan antarabangsa di luar negeri telah diberi kepercayaan kali ini.

Persekutuan Silat Singapura (Persisi) telah menyertakan Noor Hidayat Amin, Muhd Jufri Selamat dan Hanim Atan dalam pasukan seramai 25 pesilat ke Kejohanan Silat Dunia yang dijadualkan berlangsung di Jakarta dari 12 hingga 20 Disember ini.

Menurut Setiausaha Agung Persisi, Haji Sarkawai Haji Masom, pemilihan mereka berdasarkan saranan jurulatih yang mengikuti perkembangan mereka.

Beliau berkata: "Pemilihan mereka juga adalah sebahagian daripada usaha Persisi memberi pendedahan

di luar negeri kepada para pesilat yang berbakat dalam usaha menyediakan skuad yang cukup handal bagi menghadapi Sukan SEA yang akan datang."

Bagaimanapun, Haji Sarkawai berkata, harapan Persisi untuk mengutip emas masih terletak pada para pesilat veteran.

Mereka ialah A. Razak Osman, Mohd Hidayat Hosni dan Jaren Juwahir untuk bahagian lelaki dan Badriah Hosni dan Rafeah Rashid untuk bahagian wanita.

Dalam bahagian seni, Singapura boleh mengharapkan Nazri Hochri, Zaharudin Ismail dan Ramli Kasiran.

Mengenai cabaran lebih 300 peserta dari 19 negara yang akan menyertai kejohanan itu, Haji Sarkawai menyebut Thailand sebagai yang paling mengancam.

**ke Kejohanan Silat Dunia:**  
**Lelaki** — Abdul Razak Osman (Kelas A); Noor Hidayat Amin (B); Mohd Hidayat Hosni (C); Zakaria Yusof (D); Md Abdul Kadir Zainal (E); Jusri A. Karim (F); Muhd Jufri Selamat (G); A. Malik Taib (H); Jaren Juwahir (I).

**Simpanan:** Mohd Riduan Ahmad (B); Azman Amat (E); A. Kadir Ibrahim (F).

**Wanita** — Kartinah Ahmad (A); Badriah Hosni (B); Rafeah Rashid (C); Siti Fairuza Zainudin (D); Hanim Atan (E).

**Bahagian seni:** Nazri Hochri; Moxsin Mokti, Jumali Badrin, Zaharuddin Ismail, Ramli Kasiran.

**Bahagian Massal:** Zuraimi Kamsancee, Sazali Salleh, Abdul Hamid A. Rahim.

"Ini kerana corak silat mereka yang tidak sama seperti yang biasa kita lihat di Malaysia, Indonesia ataupun Brunei," katanya.

Cabaran dari Eropah pula akan diketuai oleh Belgium dan Belanda — dua negara Eropah yang mempunyai pengalaman lama dalam seni silat dan sering menghasilkan juara-juara Eropah.

Jurulatih nasional, Mohd Hosni Ahmad dan Haji Husin Kaslan akan menjadi jurulatih bahagian olahraga sementara Saini A. Rahman menjadi jurulatih bahagian kesenian.

Anggota Parlimen Kawasannya Perwakilan Kumpulan (GRC) Thomson yang juga menjadi Penasihat Persisi, Ibrahim Othman, akan mengetuai delegasi Singapura.

**Senarai pesilat yang akan**